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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

  
 

 Încheiat astăzi 10 februarie 2022, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului 

local al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

  Şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Băcani a fost convocată de domnul 

primar al comunei Băcani prin Dispoziţia nr.53din 19.02.2021 . 

 Secretarul general al comunei Băcani Bancianu Alina, efectuează apelul nominal al 

consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că  nu lipseste nici un consilier  . 

  Dupa efectuarea apelului nominal presedintele de sedinta domnul Radacina 

Benone declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 10.02.2022.  

Domnul preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 31.01.2022. 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”? 

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi toţi sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  31.01.2022.  

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local proiectele puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi 

10.02.2022. 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Bacani 

judetul Vaslui.  

2. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului „Realizare stații de 

încărcare pentru vehicule electrice în comuna Bacani, județul Vaslui 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de benzina pentru masinile  

primariei pe anul 2022. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de motorina pentru 

microbuzele scolare pe anul 2022. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de combustibil pentru 

buldoexcavatorul aflat in dotarea primariei  Băcani . 

6. Proiect de hotarare privind  alocarea din bugetul local a sumei de 15000 lei 

pentru sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   
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7. Proiect de hotarare privind constituirea unui fond de acordare a unor ajutoare 

de urgenta pentru inmormintare. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea completarii Planului Anual de Achiziţii 

publice pe anul 2022 . 

9. Proiect de hotarare privind plata din bugetul local  a sumei de 1300 lei 

reprezentand obligatia financiara pe anul 2022 catre Asociatia Comunelor din 

Romania 

10. Proiect de hotarare privind alocarea sumei de 50000 lei  din bugetul local pentru 

bisericile ortodoxe si cultele din comuna Bacani . 

11.  Diverse . 

  

 Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune completarea 

ordinei de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local 

această ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

   Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă .    

În continuare domnul preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

primului punct al ordinei de zi: 

1.  Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Bacani 

judetul Vaslui.  

 

    Domnul consilier Radacina Benone , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

   Doamna contabil  se inscrie la cuvant si spune ca bugetul de anul acesta consta in 

sumele primite de la finante pentru echilibrare si toate rectificarile de buget care se vor 

face pe tot parcursul anului. S-a realizat trimestrialitatea , am asigurat salariile, 

functionarea  cu plata facturilor, si investitiile. 

 Domnul consilier Matei Constantin intreaba cam ce valoare are bugetul de anul 

acesta. 

Doamna contabil raspunde ca este in valoare aproximativa de 10 milioane de lei . 

Domnul consilier Pandelea Traian intreaba cat s-a alocat anul acesta pentru investitii. 

Doamna contabil raspunde ca anul acesta s-a alocat suma aproximativa de 5435 

milioane . 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca suntem printre comunele care nu au 

datorii, nu am avut restante la sfarsit de an. 
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Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre 

şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

2. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului „Realizare stații de 

încărcare pentru vehicule electrice în comuna Bacani, județul Vaslui 

 Domnul consilier Radacina Benone , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca acest proiect este bun daca vor fi linii 

de fiinantare pe microbuze scolare electice.   

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de benzina pentru masinile  
primariei pe anul 2022. 

 

Domnul consilier Radacina Benone , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul primar se inscrie la cuvantsi spune ca nu se mareste cota de benzina , 

ramane ca anul trecut de 400l motorina pe luna. 

 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 
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- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de motorina pentru 
microbuzele scolare pe anul 2022. 

 

Domnul consilier Radacina Benone , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul primar se inscrie la cuvantsi spune ca nu se mareste cota de motorina , 

ramane ca anul trecut de 500l motorina pe luna conform adresei de la scoala cu 

necesarul de motorina pe luna. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

5.Proiect de hotarare privind aprobarea cotei de combustibil pentru 

buldoexcavatorul aflat in dotarea primariei  Băcani . 

 

În continuare domnul preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

urmatorului punct al ordinii de zi.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca consumul la buldoexcavator se 

incadreaza la consumul care a fost aprobat anul trecut. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 
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Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

6. Proiect de hotarare privind  alocarea din bugetul local a sumei de 15000 lei 

pentru sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   

 

  Domnul consilier Radacina Benone , presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare, si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

  Domnul consilier Buhus Marian se inscrie la cuvant si spune ca sunt cam putini bani 

alocati pentru sport, ar trebui alocati mai multi.  

Domnul consilier Radacina Mircea se inscrie la cuvant si spune ca ar trebui mai multi 

bani alicati la sport. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca daca vor mai fi nevoie si nu ajung o sa 

mai faca rectificare de buget in timpul anului. 

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

7.Proiect de hotarare privind constituirea unui fond de acordare a unor ajutoare 

de urgenta pentru inmormintare. 
 

Domnul presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si solicita  domnilor 

consilieri inscrierea la cuvant. 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca si-a propus ca anula  acesta ajutorul 

pentru inmormantare sa fie ca anul trecut, maxim 1000 lei. 

Domnul consilier Buhus Marian se inscrie la cuvant si spune ca este cam putin, suma 

este cam mica. 

Domnul primar spune ca este un ajutor binevenit , anul trecut au fost date vreo 7 astfel 

de ajutoare.  
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Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre 

şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

8.Proiect de hotarare privind aprobarea completarii Planului Anual de Achiziţii 

publice pe anul 2022 . 

   

Domnul Presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care solicita 

consilierilor sa se inscrie la cuvant. 

Doamna contabil se inscrie la cuvant si spune ca ori de cate ori se completeaza 

planul de achizitii trebuie aprobat de catre consiliul local. S-au  adaugat inca trei proiecte  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre 

si se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
 

9.  Proiect de hotarare privind plata din bugetul local  a sumei de 1300 lei 

reprezentand obligatia financiara pe anul 2022 catre Asociatia Comunelor din 

Romania 

Domnul Presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care solicita 

consilierilor sa se inscrie la cuvant. 

 

Trebuie platita cotizatia pe anul 2022 catre Asociatia Comunelor din Romania . 

 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea consiliului local acest proiect de hotarare:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 
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- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre 

si se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
 

 

10. Proiect de hotarare privind alocarea sumei de 50000 lei  din bugetul local pentru 

bisericile ortodoxe si cultele din comuna Bacani . 

 

Domnul Presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care solicita 

consilierilor sa se inscrie la cuvant. 

 Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca suma propusa este ca anul trecut . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de 

hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

   Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre si 

se  propune să se treacă la discutarea diverselor probleme din comunitate. 

 

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca ar trebui vorbit cu oamenii deoarece 

masina de la gunoi nu poate intra chiar pe toate ulitele , sunt problema ca Vulpaseni, la 

Drujesti. 

Poate vor veni cu o masina de tonaj mai mica sa poata intra si pe ulitele greu 

accesibile. Cei de la ADIV au zis ca asi vor lua containerele care sunt acum in punctele de 

colectare.  

Nemaifiind alte propuneri de înscrieri la cuvînt, domnul preşedinte de şedinţa declară 

lucrările  şedinţei de astăzi închise.   

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ        SECRETAR GENERAL,      

CARAUSU OVIDIU                                                  BANCIANU ALINA MIHAELA 

                                                                


